
 

        Δευτέρα, 26 Αυγούστου 2024 

ΠΡΟΣ: ΔΗΜΟ ΣΠΑΡΤΗΣ 

Υπ’ όψιν: Γραφείου Δημάρχου & Δημοτικού Συμβουλίου Σπάρτης 

Θέμα: Το Μέλλον του Παγκόσμιου Πρωταθλήματος Spartan Trifecta στη Σπάρτη 

Αξιότιμε κύριε Δήμαρχε και σεβαστό Δημοτικό Συμβούλιο, 

Ελπίζουμε αυτή η επιστολή να σας βρίσκει καλά.  

Θα θέλαμε καταρχήν, να εκφράσουμε την ειλικρινή μας εκτίμηση για την ανεκτίμητη σχέση που 

έχουμε καλλιεργήσει με τον Δήμο Σπάρτης και την τοπική κοινότητα, από τότε που ξεκινήσαμε να 

φιλοξενούμε το Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Spartan Trifecta στην πόλη σας το 2017. 

Με την πάροδο των ετών, η εκδήλωσή μας, έχει εξελιχθεί σε ένα σημαντικό παγκόσμιο θέαμα, 

προσελκύοντας συμμετέχοντες και θεατές από όλο τον κόσμο. Αυτή η εισροή δεν έχει μόνο 

τοποθετήσει τη Σπάρτη σταθερά στον παγκόσμιο χάρτη, αλλά έχει επίσης επιφέρει σημαντικό 

θετικό οικονομικό αντίκτυπο στον δήμο σας. Η εκδήλωση υπήρξε σταθερά σημαντικός μοχλός 

εισερχόμενου τουρισμού και μάλιστα εκτός τουριστικής περιόδου, ωφελώντας τις τοπικές 

επιχειρήσεις, μέσω της αύξησης της πληρότητας των ξενοδοχείων της πόλης , των δαπανών των 

πελατών μας σε τρόφιμα και ψυχαγωγία, και προωθώντας παράλληλες επενδύσεις. 

Ωστόσο, καθώς συνεχίζουμε να επιδιώκουμε την αριστεία στην οργάνωση αυτής της παγκόσμιας 

κλάσης εκδήλωσης, αντιμετωπίζουμε αυξανόμενες οικονομικές προκλήσεις. Η έλλειψη τοπικής 

χρηματοδότησης και κρατικής υποστήριξης από την αρχική χρονιά, σε συνδυασμό με την αύξηση 

των εξόδων όπως ο πληθωρισμός, οι υψηλές τιμές των ξενοδοχείων και τα ακριβά μεταφορικά από 

τα κύρια συνδετικά σημεία, έχουν προκαλέσει σημαντικά εμπόδια τόσο για εμάς ως διοργανωτές 

όσο και για τους συμμετέχοντες μας. 

Για να διασφαλίσουμε τη μακροχρόνια βιωσιμότητα του Παγκόσμιου Πρωταθλήματος Spartan 

Trifecta και να συνεχίσουμε να επενδύουμε τόσο στην εκδήλωση όσο και στην περιοχή, 

προτείνουμε τη μετάβαση της εκδήλωσης σε ένα διετές πρόγραμμα μετά την φετινή έκδοση.  

Πιστεύουμε ότι αυτή η αλλαγή όχι μόνο θα εξασφαλίσει τη θέση της εκδήλωσης στο παγκόσμιο 

ημερολόγιο, αλλά θα προσφέρει επίσης ισχυρότερη οικονομική ώθηση στον δήμο και τις τοπικές 

επιχειρήσεις, επιτρέποντας περισσότερο χρόνο για σχεδιασμό και προετοιμασία. 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Ως εκ τούτου, σχεδιάζουμε το επόμενο Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Trifecta να πραγματοποιηθεί στη 

Σπάρτη το 2026, με την έκδοση του επόμενου έτους να πραγματοποιηθεί στη Βόρεια Αμερική. Για 

να διευκολύνουμε αυτή τη μετάβαση και να διασφαλίσουμε την επιτυχία της, θα θέλαμε να 

συνεργαστούμε στενά με τον Δήμο Σπάρτης για να εξασφαλίσουμε δύο κρίσιμα στοιχεία: 

● Εξασφάλιση χρηματοδότησης από την περιοχή ή τα αρμόδια εθνικά υπουργεία. 

● Εφαρμογή ενός χαμηλότερου ανώτατου ορίου τιμών στον τομέα της φιλοξενίας στην πόλη, 

ιδίως για τις ξενοδοχειακές διαμονές. 

Είμαστε βέβαιοι ότι αυτό το διετές μοντέλο θα ωφελήσει όλους τους εμπλεκόμενους και θα 

επιτρέψει στην εκδήλωση να ανθίσει. Είμαστε δεσμευμένοι να σεβαστούμε τις αξίες, τους 

κανονισμούς και τους πόρους της πόλης κατά τη διάρκεια του σχεδιασμού και της υλοποίησης 

αυτών των εκδηλώσεων. 

Για να συζητήσουμε περαιτέρω αυτήν την πρόταση και να εξετάσουμε πώς μπορούμε να 

συνεργαστούμε για τον απαραίτητο σχεδιασμό και συντονισμό, παρακαλούμε να κανονίσουμε μια 

συνάντηση με τα αρμόδια τμήματα το συντομότερο δυνατόν. Παρακαλώ ενημερώστε μας για την 

κατάλληλη ημερομηνία και ώρα για μια τέτοια συνάντηση, ή εάν υπάρχουν συγκεκριμένες 

διαδικασίες που πρέπει να ακολουθήσουμε για να προχωρήσουμε με αυτή την πρωτοβουλία. 

Σας ευχαριστούμε για τον χρόνο και την προσοχή σας. Ανυπομονούμε για την ευκαιρία να 

συνεχίσουμε και να επεκτείνουμε τη συνεργασία μας με τον Δήμο Σπάρτης. 

Με εκτίμηση 

Matthew Brooke 

Senior Vice President, Global Operations 

SPARTAN RACE 
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Subject: Future of the Spartan Trifecta World Championships in Sparta 

Dear Mr Mayor & Respectful City Council, 

I hope this letter finds you well. I am writing to reaffirm our deep appreciation for the invaluable 

relationship we have cultivated with the Municipality of Sparta and the local community since we 

began hosting the Spartan Trifecta World Championships in your city in 2017. 

Over the years, our event has grown into a significant global spectacle, drawing participants and 

spectators from around the world. This influx has not only placed Sparta firmly on the global map 

but has also had a substantial positive economic impact on the municipality. The event has 

consistently been a major driver of inbound tourism, benefiting local businesses through increased 

occupancy in hotels, higher spending on food and entertainment, and fostering ancillary 

investments. 

However, as we continue to strive for excellence in delivering this world-class event, we face 

growing financial challenges. The lack of local funding and government support since the inaugural 

year, coupled with rising costs such as inflation, high hotel prices, and expensive transfers from 

major connecting hubs, has presented significant obstacles for both us as organizers and our 

participants. 

To ensure the long-term sustainability of the Spartan Trifecta World Championships and continue 

investing at the current levels in both the event and the region, we propose transitioning the event 

to a biennial schedule after this year's edition. We believe this change will not only secure the 

event’s place on the global calendar but also provide a stronger economic boost to the municipality 

and local businesses by allowing more time for planning and preparation. 

As such, we plan for the next Trifecta World Championship to take place in Sparta in 2026, with an 

edition next year held in North America. To facilitate this transition and ensure its success, we would 

like to work closely with the Municipality of Sparta to secure two critical elements: 

1. Obtain cash funding from the region or the relevant national ministries. 

2. Implement a lower pricing cap within the city’s hospitality sector, particularly for hotel 

accommodations. 

We are confident that this biennial model will be to the benefit for all stakeholders involved and will 

allow the event to flourish. We are committed to respecting the city’s values, regulations, and 

resources throughout the planning and execution of these events. 

To further discuss this proposal and explore how we can collaborate on the necessary planning and 

coordination efforts, we kindly request a meeting with the relevant departments at your earliest 

convenience. Please advise on a suitable date and time for such a meeting, or if there are specific 

procedures we should follow to proceed with this initiative. 

Thank you for your time and consideration. We look forward to the opportunity of continuing and 

expanding our partnership with the Municipality of Sparta. 

Sincerely, 

Matthew Brook 
Senior Vice President, Global Operations 
SPARTAN RACE 
 


